
3 minuten spreken 4 april

Dames en heren goedenavond,

Mijn naam is YD, en ik ben een van de directe buren van de Sparrenlaan 9.

Als een van de direct omwonende van de kerk cq de pastorie, en daarom 
belanghebbende, wil ik gebruik maken van mijn recht om 3 minuten te mogen
spreken over een onderwerp dat mij en mijn gezin en ook onze directe 
omgeving misschien wel de komende 10 jaar gaat beïnvloeden.

Volledig buiten onze macht om en zonder nauwelijks enige communicatie 
vanuit de Gemeente Bloemendaal wordt er voor mij en mijn gezin besloten 
om onze, nu zo veilige en rustige leefomgeving, te veranderen in een 
overbevolkte en drukke woonomgeving. 

In het kader van de Algemene Wet Bestuursrecht (Afdeling 3.4) dient rekening
te worden gehouden met de belangen van de betrokken omwonenden. Daar 
hebben we nog niets van gemerkt.
Juridisch gezien hebben de directe belanghebbenden recht op inspraak en 
overleg met de gemeente, dat staat gewoon in de wet.

Wie garandeert ons er dat er geen overlast is?, dat er voldoende begeleiding 
is voor deze doelgroep?, zijn er huisregels?, en worden er voldoende 
voorzieningen getroffen waardoor wij als naaste buren geen hinder hebben 
van deze situatie?, ga zo maar door. 
De kans op ontsporing is naar mijn idee buitengewoon groot met zo’n grote 
groep jong volwassenen, het zijn er gewoon veel te veel in dit plan.

Toen ik 1.5 jaar geleden een bouwvergunning aanvroeg voor een dakopbouw 
op ons huis ben ik ruim een half jaar bezig geweest om hiervoor de vereiste 
vergunning te krijgen. Dat ging echt niet zomaar want er werden uiteraard 
voorwaarden gesteld. Ik citeer een van de argumenten van de gemeente: ‘een
plat dak past niet in het karakter van de woonomgeving’.
Maar dat er 30 jongeren in een rustige straat komen wonen, dat past blijkbaar
wél binnen het karakter van de woonomgeving en wordt mogelijk binnen een 
paar weken zónder enig direct overleg met de omwonenden door de 
gemeente besloten. Het is werkelijke te bespottelijk voor woorden als dit plan



doorgaat. 

Minstens zo belangrijk is: hoe lang gaat dit duren? Is het voor 2 jaar, voor 4 
jaar, voor 6 jaar, of misschien wel voor 10 jaar? En krijgen we zwart op wit dat
het bij deze periode blijft? En weten we zeker of er in de toekomst geen 
alleenstaande volwassen mannen in de toekomst worden gehuisvest, in 
plaats van de nu geplande minderjarigen? Kans op nóg meer onrust en 
onprettige situaties voor bijvoorbeeld jonge meisjes in de buurt.

Er gaat ook het verhaal de ronde dat het een permanente locatie wordt voor 
opvang van vluchtelingen, wat is hiervan waar?

Dat we als burgers de maatschappelijke verantwoordelijkheid hebben om 
vluchtelingen uit onveilige landen te helpen en op te nemen, daar ben ik het 
helemaal mee eens, en daar sta ik volledig achter: maar de invulling hiervan 
door de Gemeente om 30 minderjarige in een rustige en kleinschalige 
woonomgeving te plaatsen, waar niets voor hen te doen is, dat vind ik ronduit
bespottelijk en kortzichtig. 

Ik hoop dan ook dat de gemeente rekening houdt met de omwonenden en 
een andere invulling geeft aan het type gebruikers van de kerk en de pastorie.

Dank u wel voor uw aandacht.


